
ACTA (PROVISONAL) DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE LA 

FACULTAT DE BIOCIÈNCIES CELEBRADA EL 6 DE FEBRER DE 2015. 

 

A Bellaterra, a les 12:40 hores del dia 6 de febrer de 2015, es reuneix la Junta de la 

Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la presidència del Degà, actuant de 

fedatari el Secretari de la Facultat i amb l’assistència dels següents membres de la Junta: 

 

Allué Creus, Josep 

Aluja Paris, Pilar 

Armengol Rosell, Gemma 

Barbadilla Prados, Antonio 

Barbé García, Jordi 

Barragán Leiva, Anna 

Barrios Sanromà, Leonardo 

Blanco Rodríguez, Juan 

Boix Borrás, Ester 

Bonilla Hontoria, Josep Antoni 

Bosch Merino, Assumpció 

Cabrerizo López, Georgina 

Creus Capdevila, Amadeu 

Cuevas Ruíz, Francisco José 

Fernández Gallegos, Maria Rosario 

Fernández Pons, Víctor 

Fibla Reixachs, Joan 

Gaju Ricart, Núria 

García del Pino, Fernando 

Gibert González, Isidre 

Giralt Carbonell, Mercè 

Guardia Valle, Laia 

Guijarro Marín, Maria de los Ángeles 

Gunsé Forcadell, Benet 

Hidalgo Pareja, Juan 

Ibáñez de Sans, Maria Elena 

Itarte Fresquet, Emili 

Llugany Ollé, Mercè 

Luquín Fernández, Marina 

Lurbe Gil, Pilar 

Mallorquí Graupera, Montserrat 

Martí Clúa, Joaquím 

Martínez Alonso, Maria Ramos 

Moussaoui, Mohammed 

Navarro García, Maria Teresa 

Ninyerola Casals, Miquel 

Nogués Bara, Maria Victòria 

Nogués Sanmiquel, Maria del Carme 

Ortuño Mingarro, Rosa Maria 

Pereira Dosantos, Cristina Maria 

Pino Vilalta, Joan 

Piñol Ribas, Jaume 

Plana Coll, Maria 

Pleixats Rovira, Roser 

Ponte Marull, Inmaculada 

Roque Cordova, Alicia 

Santamaria del Campo, Sergio 

Sarrate Navas, Zaida 

Sebastián Pérez, Rosa María 

Solé Cornellá, Antonio 

Suau León, Pedro 

Subirà de Galdàcano, Eulàlia 

Vendrell Roca, Josep 

 

Excusen assistència: 

Belmonte Soler, Jordina 

Collazos Salgado, Lourdes 

Daban Balañá, Joan Ramón 

Malgosa Morera, Assumpció 

Martínez Perea, Vicente 

Molinero Egea, M. Amàlia Antonia 

Zurita Carpio, Alberto 

  



S’inicia la Junta de la Facultat de Biociències, amb l’ordre del dia següent: 

 

1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la darrera Junta de Facultat. 

2.- Incorporació dels nous membres de la Junta de Facultat. 

3.- Informe de l’equip de deganat. 

4.- Torn obert de paraules. 

 

1.-  Aprovació, si s’escau, de l’acta de la darrera Junta de Facultat. 

Sense cap intervenció, l’acta s’aprova per assentiment. 

2.- Incorporació dels nous membres de la Junta de Facultat. 

El secretari llista els noms i fa agraïment als membres que han deixat de ser representants. 

Han cessat en el seu càrrec: 

DAVID MONTPEYÓ I GARCIA MORENO 

NILO ORTIZ DE ZUGASTI CARRÓN 

PABLO ORTIZ NAVARRO 

JORDI RODÓ MORERA 

IRENE SÁNCHEZ BRUALLA 

ROSA CRISTINA SAYERAS HAAG 

MARC VIADER GODOY 

Conserven el seu càrrec: 

JOAN CAPELLA PUJOL 

IGNASI GRANERO MOYA 

ARNAU LLOS CASADELLA 

DAVID MAS PONTE 

MARIA MONTPEYÓ GARCIA-MORENO 

LAURA PEDRÓ COS 

ALBERTO ZURITA CARPIO 

Han estat escollits com a nous membres: 

FERRAN CABAÑÓ SURIOL 

MARTIN ENDARA COLL 

CARME FARRÉ ORTODÓ 

VÍCTOR FERNÁNDEZ PONS 

JOAN FIBLA REIXACHS 

JUSTINN HAMILTON RENALIAS 

NEREA RUÍZ SOLANÍ 

NÚRIA SEMÍS CAMPOS 

 



3.- Informe de l’equip de deganat. 

.Qüestió prèvia. 

El degà explica que per raons de calendari es proposarà fer la Junta de Facultat en 

aquest període intersemestral. 

Àmbit acadèmic. 

El degà comença parlant de les dades de matrícula del curs 2014-2015. Explica les 

dades de matriculació i tot seguit passa a les dades de sol·licitud en primera 

preferència en front de les places ofertades i comenta una aparent davallada en els 

valors que explica que en realitat no és preocupant perquè la mitjana està molt per 

sobre de la de la UAB i continuem essent la 3ª Facultat en nombre de matriculats. 

Tot seguit comenta les notes d’accés relatives i les diferències inexistents entre juny 

i setembre, tot explicant que la nostra capacitat d’atracció no ha variat. 

També explica els màsters coordinats per la UAB i felicita els coordinadors per la 

tasca feta. Fa esment de l’increment de matriculacions i tot seguit comenta els 

greuges en la comptabilització de la docència en els màsters interuniversitaris. També 

comenta les modificacions en alguns dels màsters (Biotecnologia Avançada, 

Neurociències, i Bioquímica, Biologia Molecular i Biomedicina) i en la voluntat de 

manteniment de l’autonomia financera dels màsters i anuncia que la càrrega docent 

apareix en la TPD. Segueix fent uns comentaris sobre els períodes de preinscripció 

per al curs 15-16, amb la introducció de dos períodes, que ha permès una major 

eficiència en la gestió de la matrícula. 

Segueix explicant les dades d’intercanvis i l’èxit que té la nostra facultat. 

Tot seguit comenta l’oferta acadèmica de la Facultat que es pot consultar en l’arxiu 

de PowerPoint adjunt. 

Continua amb comentaris sobre la TPD i presenta un exemple de visualització i 

comenta el problema de visualització del suport de les sortides de camp i la seguretat 

de laboratoris docents i explica que la docència de suport presenta una opció en la 

qual es pot contemplar la tipologia PLABS, però encara no s’ha incorporat PCAMPS 

nil PCS. Tanmateix, comenta que la TPD és una eina que millora molt la 

transparència en la docència. 

Finalment, fa esment dels documents generats durant l’any 2014 (vegeu arxiu de 

PowerPoint). 

Àmbit d’economia i infraestructures 

 Comenta la distribució del pressupost fins al moment. Explica les actuacions dutes a 

terme, tot explicant les despeses i càrrecs diversos com ara renovació d’ordinadors i 

canons i la instal·lació del nou sistema de videoconferència. També explica la 



despesa que s’ha fet per a dur a terme l’acte de lliurament de diplomes als estudiants 

i justifica les raons per les que es fa un acte únic. 

 Tot segui passa a comentar l’evolució dels pressupostos des del 2010 i la comparació 

amb el de la UAB i l’evolució del pressupost per estudiant en relació al curs 2007/08 

i explica la davallada del pressupost i els compromisos adquirits per l’equip de 

govern. 

 Explica l’aprovació del model de funcionament dels laboratoris de la Facultat i la 

posada en marxa de les sessions de formació de l’alumnat i del professorat. També 

explica la consecució d’un nou laboratori, de resultes de la marxa de l’ICTA. 

Continua explicant les noves obres urgents i algunes actuacions fetes i futures. 

Accions de professorat. 

 Explica els documents generats durant l’any 2014 (model de dedicació acadèmica, 

model de càrrecs) i els pendents (model de plantilles de departaments i de 

programació docent dels estudis de la UAB). Els dos darrers encara estan en una fase 

molt preliminar d’elaboració. 

Exposa un breu resum sobre el model de càrrecs i les dificultats que ha comportat la 

seva adaptació. També comenta la gènesi del model de plantilles de departament i 

les consideracions inicials que s’haurien de tenir en compte. En referència al model 

de programació docent dels estudis de la UAB, explica la tipificació en els nous 

nivells i el posicionament de les nostres titulacions en el nivell 3 i l’efecte que té en 

les ràtios òptimes i el petit afavoriment que ens representa, alhora que comenta el 

compliment d’aquest model en la nostra Facultat. 

Àmbit d'estudiants. 

Explica la creació del CEBIO i comenta que s’està pensant en la creació d’un local 

d’estudiants. També comenta l’aprovació de la normativa bàsica de delegats i 

delegades. 

En l’àmbit de la promoció explica les accions que s’ha portat a terme tant en graus 

com en màsters. Agraeix la feina feta i felicita al personal que ha intervingut en les 

diferents accions. També fa esment de les altres accions de promoció, tant en graus 

com en màsters. Dóna dades de participació. 

Tot seguit esmenta les xerrades d’orientació, que s’han fet en col·laboració amb 

Treball Campus i el Col·legi de Biòlegs i la millora que s’ha produït en front a cursos 

anteriors. 

Reorganització administrativa. 

Comenta la reorganització que ha endegat el rectorat i fa unes consideracions sobre 

l’adaptació a les diferents Facultats, especialment la nostra, i presenta uns esquemes 

sobre el model actual i el futur, tot recordant que aquesta reorganització s’ha de fer 



d’acord amb les característiques de la nostra Facultat, la qual cosa requereix una 

reflexió pausada. 

Altres activitats. 

Explica les conferències d’inauguració de curs, l’Olimpíada de Biologia que es farà 

el dia 7 de febrer, la concessió del doctorat Honoris Causa al professor Francisco 

Ayala (en marxa, promoguda pel Dr. Fontdevila) i la celebració de l’Any 

Internacional de la Llum (es faran activitats conjuntes amb el Departament de Física). 

SGIQ. 

Explica el procés que s’està duent a terme. També explica el cicle de vida VSMA 

/SGIQ i la implicació que té mantenir un sistema de gestió de qualitat de cara a futures 

accions VSMA. 

Decret de modificació dels ensenyaments universitaris oficials. 

Fa un breu comentari de la nova redacció del decret i els acords presos per la CRUE 

i l’adhesió de les universitats catalanes a aquest acord. Tanmateix, recorda que hem 

de començar un període de reflexió. 

Finalment, comenta les millores en el web conseqüència de la incorporació del nou 

becari de suport per al seu manteniment. 

Tot seguit s'obre un torn de paraules. 

La Dra. Pilar Aluja agraeix a la Gestió Acadèmica el suport en l’elaboració de la TPD. 

També fa un comentari sobre la propera reunió amb el rector i demana conèixer els 

responsables dels Erasmus +. També parla en relació a les pràctiques de camp i la seva 

relació amb la TPD i la forma de computar la docència i si tindrà efecte en les ràtios. En 

referència als màsters interuniversitaris, fa una consideració al voltant del fet que el 

BABVE té una gran proporció de crèdits en aquests màsters i la pèrdua de potencial 

docent que provoca i finalment demana comentar les Biojornades. 

Respon el degà que la felicitació és molt justificada. En relació a les pràctiques de camp, 

explica que han d’incidir poc en la càrrega docent, doncs no comptabilitzen hores SAT. 

En referència als màsters interuniversitaris, respon que això està fora de les seves 

competències, però que aquest fet s’hauria de normalitzar. Respecte dels càrrecs comenta 

que tots els departaments tenen una problemàtica similar i el MDA ho contempla de forma 

molt vaga, i que tot i no quantificar-ho contempla la possibilitat de la compensació per 

reduccions per càrregues.  

La Dra. Ponte, vicedegana d’Intercanvis, respon a la qüestió sobre els Erasmus tot 

explicant que la responsabilitat correspon a la Comissió d’Intercanvis, on hi ha un 

representant per titulació, que gestiona els alumnes OUT. Pel que fa als alumnes IN, són 

gestionats directament per la vicedegana i no comptabilitzen com a recursos. A més, el 



balanç OUT/IN va en favor dels OUT, la qual cosa ens beneficia en no restar potencial 

docent i alhora tenir menys alumnes i baixar la ràtio real, 

La Dra. Rosa Ortuño s’afegeix a l’agraïment a la tasca feta per la Gestió Acadèmica de 

Biociències i el degà manifesta el seu agraïment a la Dra. Ortuño. 

Es dóna per finalitzada la sessió essent les 13:10 h. 

Bellaterra, a 6 de febrer de 2015. 

 

Vist-i-plau 

 

 

 

Degà       Secretari 


